

Title (en)

Container, particularly for storing paint or similar material.

Title (de)

Gebinde, insbesondere zur Aufnahme von Farben oder dergleichen Stoffe.

Title (fr)

Réceptient, spécialement pour la réception de peinture ou matériaux similaires.

Publication

EP 0641676 A1 19950308 (DE)

Application

EP 93250236 A 19930831

Priority

EP 93250236 A 19930831

Abstract (en)

The invention proposes a vessel, in particular for receiving paints or similar materials, having a container which consists of paperboard or cardboard and into which there is inserted a plastic bag (7) which is connected to a retaining ring (5). The retaining ring (5) is arranged on the open border of the container (2, 3), and a plastic multifunctional part (8) with an encircling sealing ring (9) is attached on the retaining ring (5) and contains implements (14) associated with the intended usage of the vessel, a removable covering sheet (17) being arranged between the contents of the vessel (1) and the multifunctional part (8). <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein Gebinde, insbesondere zur Aufnahme von Farben oder dergleichen Stoffe, mit einem Behälter aus Pappe oder Karton, in den ein mit einem Haltering (5) verbundener Kunststoffbeutel (7) eingelegt ist, vorgeschlagen, wobei der Haltering (5) am offenen Rand des Behälters (2,3) angeordnet ist und ein Multifunktionsteil (8) aus Kunststoff mit einem umlaufenden Dichtring (9) auf den Haltering (5) aufgesetzt ist und mit dem Verwendungszweck des Gebindes in Zusammenhang stehende Arbeitsgerätschaften (14) enthält und wobei zwischen dem Inhalt des Gebindes (1) und dem Multifunktionsteil (8) eine entfernbare Abdeckfolie (17) angeordnet ist. <IMAGE>

IPC 1-7

B44D 3/12; **B65D 77/06**

IPC 8 full level

B01F 13/00 (2006.01); **B44D 3/12** (2006.01); **B65D 77/06** (2006.01); **B65D 77/24** (2006.01); **B01F 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B01F 33/5011 (2022.01); **B44D 3/12** (2013.01); **B44D 3/128** (2013.01); **B65D 77/06** (2013.01); **B65D 77/24** (2013.01); **B01F 35/3202** (2022.01); **B01F 2101/30** (2022.01)

Citation (search report)

- [A] US 4756046 A 19880712 - SURFACE JAMES [US], et al
- [A] US 5143242 A 19920901 - MILLASICH DAVID S [US]
- [A] WO 8907532 A1 19890824 - SUPERFOS EMBALLAGE AS [DK]
- [A] US 3752494 A 19730814 - DUNN K
- [A] DE 9005172 U1 19900712
- [A] US 5125565 A 19920630 - ROGERS EUGENE J [CA]

Cited by

GB2423512A; DE102010050915A1; DE202016103352U1; WO2006111150A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU MC NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0641676 A1 19950308; **EP 0641676 B1 19990414**; AT E178841 T1 19990415; DE 59309517 D1 19990520; DE 9412517 U1 19940922; ES 2130218 T3 19990701

DOCDB simple family (application)

EP 93250236 A 19930831; AT 93250236 T 19930831; DE 59309517 T 19930831; DE 9412517 U 19940803; ES 93250236 T 19930831